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NOTIFICATION
Addendum
[bookmark: spsDateReception][bookmark: spsDateCommunication][bookmark: spsMember]The following communication, received on 11 December 2014, is being circulated at the request of the Delegation of New Zealand.

[bookmark: _GoBack]

	[bookmark: spsTitle]Amendments to the New Zealand (Maximum Residue Limits of Agricultural Compounds) Food Standards 2014

	[bookmark: spsMeasure]The document contains technical details on proposals to amend the New Zealand (Maximum Residue Limits of Agricultural Compounds) Food Standards 2014. 
MPI proposes to add the following new MRLs to the MRL Standards: 
· 0.5 mg/kg for cyprodinil when used as a fungicide on blueberries;
· 0.5 mg/kg for fludioxonil when used as a fungicide on blueberries;
· 0.01 (*) mg/kg for lambda-cyhalothrin when used as an insecticide on kumara;
· 0.6 mg/kg for saflufenacil in edible mammalian offal, 0.01 mg/kg in milk, mammalian meat and mammalian fat when used a herbicide in pasture;
· 0.05 mg/kg for sulfoxaflor on root and tuber vegetables, 0.1 mg/kg on cauliflower, 0.5 mg/kg on cucurbits (except pumpkins and winter squash), 1.0 mg/kg on fruiting vegetables (except sweetcorn and mushrooms), 1.0 mg/kg on head lettuce, 3.0 mg/kg on vegetable brassicas (except cauliflower), 5.0 mg/kg leafy vegetables (except head lettuce) when used as an insecticide.

	This addendum concerns a:

	[bookmark: spsModificationComment][ ]	Modification of final date for comments

	[bookmark: spsNotification][ ]	Notification of adoption, publication or entry into force of regulation

	[bookmark: spsModificationContent][X]	Modification of content and/or scope of previously notified draft regulation

	[bookmark: spsWithdraw][ ]	Withdrawal of proposed regulation

	[bookmark: spsModificationDate][ ]	Change in proposed date of adoption, publication or date of entry into force

	[bookmark: spsModificationOther][bookmark: spsModificationOtherText][ ]	Other:  

	[bookmark: spsComment]Comment period: (If the addendum extends the scope of the previously notified measure in terms of products and/or potentially affected Members, a new deadline for receipt of comments should be provided, normally of at least 60 calendar days. Under other circumstances, such as extension of originally announced final date for comments, the comment period provided in the addendum may vary.)

	[bookmark: spsSixtyDayCirculation][bookmark: spsDateComment][X]	Sixty days from the date of circulation of the addendum to the notification and/or (dd/mm/yy):  10 February 2015

	[bookmark: spsCommentNNA][bookmark: spsCommentNEP]Agency or authority designated to handle comments: [X] National Notification Authority, [X] National Enquiry Point. Address, fax number and e-mail address (if available) of other body:

	[bookmark: spsCommentAddress]Mrs Sally Jennings, Coordinator, SPS New Zealand, PO Box 2526, Wellington, New Zealand. Tel: +(64 4) 894 0431; Fax: +(64 4) 894 0733; E-mail: sps@mpi.govt.nz 

	[bookmark: spsTextAvailableNNA][bookmark: spsTextAvailableNEP]Text(s) available from: [X] National Notification Authority, [X] National Enquiry Point. Address, fax number and e-mail address (if available) of other body:

	[bookmark: spsTextSupplierAddress]Mrs Sally Jennings, Coordinator, SPS New Zealand, PO Box 2526, Wellington, New Zealand. Tel: +(64 4) 894 0431; Fax: +(64 4) 894 0733; E-mail: sps@mpi.govt.nz 
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通  报
  
补遗
  
应新西兰代表团的要求，发送2014-12-11如下信息：
2014年新西兰(农化物最大残留限量)食品标准修改案

本文件含有关修改2014年新西兰(农化物最大残留限量)食品标准提案的技术细节。
初级产业部(MPI)拟在最大残留限量标准内添加以下新定最大残留限量(MRLs):
           当嘧菌环胺(Cyprodinil)作为蓝莓真菌使用时：0.5mg/kg;
           当咯菌腈(Fludioxonil)作为蓝莓真菌使用时：0.5mg/kg;
           当高效氯氟氰菊酯(Lambda-cyhalothrin)作为红薯杀虫剂使用时：0.01(*)mg/kg;
           当嘧啶肟草醚(Saflufenacil)作为一种牧草除草剂使用时，食用哺乳动物：0.6mg/kg；乳、哺乳动物肉及哺乳动物油：0.01mg/kg;
           当砜虫啶(Sulfoxaflor)作为一种杀虫剂使用时，根茎及块茎植物：0.05mg/kg；花椰菜：0.1mg/kg；葫芦(南瓜及冬瓜除外)：0.5mg/kg；果类蔬菜(甜玉米及蘑菇除外)：1.0mg/kg；结球莴苣：1.0mg/kg；芸苔属植物(花椰菜除外)：3.0mg/kg；叶菜(结球莴苣除外)：5.0mg/kg。
该补遗通报涉及:

	[   ]	意见反馈截止日期的修订
	[   ]	法规批准、生效、公布的通报
	[ X ]	以前通报的法规草案的内容及/或范围的修改
	[   ]	撤消拟定法规
	[   ]	更改拟定批准日期, 公布或生效日期
	[   ]	其它:

评议期：(如补遗通知增加了以前通报措施涉及的产品及/或可能受影响的成员范围，则应提供一个新的接收评议截止日期，通常至少为60天。其它情况，如延长原定的最终评议期，则可以更改补遗通报内的评议期。)

		[  ]补遗通报发布日后60天及或(年/月/日)：2015年2月10日

负责处理反馈意见的机构: [ X ]国家通报机构，[X ]国家咨询点，或其他机构的联系地址、传真及电子邮件地址(如能提供): MrsSallyJennings,Coordinator,SPSNewZealand,POBox2526,Wellington,NewZealand.Tel:+(644)8940431;Fax:+(644)8940733;E-mail:sps@mpi.govt.nz
文本可从以下机构得到: [X ]国家通报机构，[X ]国家咨询点，或其它机构的联系地址、传真及电子邮件地址(如能提供): 
MrsSallyJennings,Coordinator,SPSNewZealand,POBox2526,Wellington,NewZealand.Tel:+(644)8940431;Fax:+(644)8940733;E-mail:sps@mpi.govt.nz
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